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KRÖNIKA:

"Allt väl så långt, men det 
finns även risker med 

forum som 114 33."



IDAG PÅ STADION

I kurvan mot Valhallavägen 
på Stadion kan du umgås med 
djurgårdare både före och efter 
match. Här hittar du aktiviteter 
från Djurgårdandan för stora och 
små. Området öppnar 2 timmar 
före matchstart och ingång sker 
från Valhallavägen.

MEDLEMSTÄLTET

För dig som har fyllt 20 år, inne

har säsongskort och är medlem 
i DIF finns medlemstältet. Här 
kan du äta och dricka gott och 
umgås med andra djurgårdare 
före match. Vi har plats för 600 
gäster.

GROPEN
Så kallas området nedanför sek
tion K. Där hittar du aktivite
ter för våra yngre besökare med 

bland annat hoppborg och straff
sparksläggning. Här brukar också 
Järnkaninen hålla till.

MINIKAMINERNA
Vid uppgången till sektion K finns 
Minikaminernas tält. Här kan du 
som är under 14 år och medlem i 
DIF även blir medlem i Minikami
nerna helt gratis.

Sjung för gamla Djurgårń nu, 
sjung av hjärtat sjung! 

Enda klubb i värdlen som är evigt lika ung! 
Sjung när vi har vinst på gång 

och sjung när det går snett.
Så länge gamla Djurgårń finns känns livet ändå lätt!

Sjung för gamla Djurgårń nu, 
sjung i ur och skur!

Visa folk att blåa ränder dom går aldrig ur!
Vem som vill kan sticka upp, 

men vi är nummer ett! 
Så länge gamla Djurgårń finns känns livet ändå lätt!

SOUVENIRER

Klocktornet
Tältet i Valhallakurvan



SJUNG AV HJÄRTAT SJUNG

Över 11 000 på premiären mot Örebro på Stadion och en hemmaseger 
vilket känns oerhört bra. Det tryck publiken skapade under premiären 
gav laget energi och alla djurgårdare en premiär att minnas. Draget på 
läktarna gav säkert Sjölunds ”chipstraff” lite extra fart så att Alvbåge 
inte lyckades rädda den. Nu gäller det att fortsätta skapa en inramning 
på Stadion som gör oss djurgårdare lite extra stolta. Så hjälp till att 
fortsätta sprida budskapet att ”Du behövs på Stadion”.

Idag gästar Gefle Stadion och efter den svidande förlusten i cupen förra 
året så vet vi alla att det inte bara är att ställa in skorna och tro att 
det ska gå vägen. Det krävs koncentration och fokus från avspark till 
slutsignal av samtliga med blårandiga hjärtan ikväll. Det gäller inte 
bara spelarna på planen utan även oss på läktarna så ”sjung av hjärtat 
sjung”.

Måndag 20 april 20.00 är det bortaderby mot Hammarby på Råsunda. 
Djurgårdspubliken står på den norra läktaren. Missa inte årets första 
derby och se till att köpa biljett innan ni kommer till Råsunda för att 
undvika köer.

Vi hälsar medlemmar, publik, samarbetspartners, domare, motståndare 
och media välkomna till dagens match.

■ TOMAS AF GEIJERSTAM
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VI SKA GÖRA ALLT VI 
KAN FÖR ATT GÖRA EN 
BRA MATCH OCH SKAPA 

EN POSITIVITET.
Vi tyckte att vi hade en bra organisation mot Öre
bro, speciellt i vårt försvarsspel, och det gjorde 
att vi hade förhoppningar när vi skulle spela mot 
Göteborg. Vi tyckte inte att vi behövde röra om så 
mycket bara för att vi skulle möta Göteborg borta, 
men så här i efterhand är vi givetvis besvikna över 
både spelet och resultatet. Efter matchen var det 
viktigt att acceptera och erkänna att vi inte var 
tillräckligt bra. Samtidigt var det viktigt att få alla 
att förstå att det här var en isolerad match och att 
vi har 28 matcher till framför oss. Det viktigaste 
nu är dagens match mot Gefle, hur vi behandlar 
den matchen och hur vi omvandlar vår besvikelse 
till något positivt.

Vi har en klar idé om hur vi vill spela och 
den håller vi fast vid. Självklart har vi analyserat 
vårt försvarsspel och vidtagit åtgärder för att vi 
inte ska uppträda på samma sätt som senast. Vi 
kommer att justera vissa detaljer, men några radi
kala grundförändringar blir det inte. Jag är dock 
övertygad om att vi kommer att få se ett betydligt

bättre försvarsspel redan mot Gefle.
Under året kommer vi inte att förändra spe

let på grund av motstånd, även om vi kommer att 
kunna anpassa oss med ett högre eller lägre för
svarsspel. Men vi är i en utvecklingsfas och har 

ännu inte alla svar på hur vi ska uppträda i olika 
situationer. Innan vi är klara kommer vi ibland, 
som mot Göteborg, att få betala dyrt för den lä
ropengen, men ibland kommer vi också att få or
dentligt betalt. Ni ska dock veta att vi alltid vill, 
att vi alltid försöker och att vi jobbar hårt för att 
nå våra mål.

Något vi är väldigt stolta över är våra support
rar, det var en fantastisk uppslutning i Göteborg. 
Jag tror och hoppas dock att de inte stöttar oss 
mindre för en enstaka match. Jag hoppas verkli
gen att så många som möjligt har hittat hit till Sta
dion och matchen mot Gefle, vi behöver ert stöd. 
Vi ska göra allt vi kan för att göra en bra match och 
skapa en positivitet.

Vi hälsar er alla välkomna till Stockholms Sta
dion och kvällens match mot Gefle.

ZORAN LUKIC







Djurgården Handboll kan vara 
på väg upp i seriesystemet igen. 
Säsongen 2005/2006 åkte DIF ut 
ur Elitserien och ned i Allsvenskan. 
Säsongen därpå fortsatte fallet 
ned till division ett. Nu är 
laget på väg upp igen och det är 
med hjälp av unga spelare med 
djurgårdshjärta det skall göras. 
Sedan laget åkte ut ur Elitserien 
har en satsning på unga spelare 
från Stockholm gjorts och nu 
börjar den satsningen ge resultat.

Just nu spelar laget ett så kallat 
direkt off till Allsvenskan och har 
spelat den första matchen av två 
mot IVH Västerås. Före mötena 
mot Västerås slog Djurgården ut 
Skånelaget H65 Höör genom att 

vinna de två matcherna lagen 
emellan med de komfortabla 
siffrorna 31-24 och 38-32. Om 
DIF besegrar Västerås spelar laget 
kommande säsong i Allsvenskan 
igen.

- Vi kan förvänta oss ett DIF 
som kommer att göra skäl för 
namnet Järnkaminer. Vi kommer 
inte att vika oss en enda milli
meter. Ska Västerås ha någon 
som helst chans mot oss, ja då får 
dom överträffa sig själva, säger 
tränaren Leif Wirdfors på lagets 
hemsida, .difhandboll.se

Målsättningen som sattes före 
säsongen var att vinna serien och 
trots att DIF bara förlorade 3 av 
22 matcher var HK Eskil före i 

tabellen.
- Klart att jag inte är miss

nöjd, även om det varit roligare 
att vinna serien. Nu visade det sig 
att Eskil hade de plusspelare som 
var avgörande i det långa loppet.

Handbollslaget består av många 
djurgårdare och flera av dem sitter 
garanterat på läktaren i kväll på 
Stadion för att stötta Djurgården 
mot Gefle. Handbollslagets skytte
kung Timmy Sundin är en av dem. 
Om han och hans lagkamrater 
lyckas ta sig upp i Allsvenskan får 
vi veta den 19 april. Då spelas den 
andra matchen mellan Djurgården 
och Västerås.

■ THOMAS ALEXANDERSON

STÖRST PÅ INTERNATIONELL FOTBOLL OCH DIF SÅ KLART!
WWW.DERBYBUTIKEN.NU
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24-årige ”Hagge” har gjort tre framträdanden i U21- 
landslaget och mest agerat högerback sedan han 
bytte Örebro mot Djurgården i juni 2008. Hans frej
diga spelstil och vilja att följa med upp i anfallen fick 
dåvarande klubbdirektören Bosse Andersson att 
jobba hårt för hans namnteckning på ett tre- och ett 
halvårskontrakt.

Trots tyngden och längden är Pa Dembo snabbt nere 
vid stolparna och visar ofta prov på fantomrädd
ningar. Med sina gigantiska utkast kan han dessutom 
skapa snabba spelvändningar och målchanser åt laget. 
Den gambiske nationalidolen arbetar hårt på att 
förbättra koncentrationen och minimera misstagen.

Skellefteåförvärvet är en lugn och trygg norrlänning 
som förvandlas när domaren blåser till spel. Han har 
imponerat som dartspelare men också som vänsterback 
trots att han är högerfotad och hade en lyckosam 
sejour som anfallare med 13 seriemål i fjol. Då blev 
han också utnämnd till årets division 2-spelare i 
Västerbotten.

Trots sin unga ålder har den ambitiöse ur-djurgårda
ren skaffat sig en hel del erfarenhet från spel i A-laget. 
I år går bollen mer genom mittfältet och det passar 
Philip bättre. Han valdes inte oväntat till ”årets ju
nior” i Djurgården 2008 och har sagt att han tänker 
ge allt för att ta en plats i elvan.

Wahlström har flyttat tillbaka till Västerås men har 
ändå skrivit på ett nytt kontrakt med Djurgården som 
sträcker sig över det här året. Han har oftast suttit 
på bänken medan Touray vaktat målet men skött sina 
inhopp med den äran och visat vilken räckvidd han 
har. Han har tyvärr haft problem med en axel men 
hoppas på en skadefri säsong i år.

Den finske trotjänaren Toni är professionell ut i tå
spetsarna och ytterst placeringssäker. Sedan som
maren 2003 har han varit en pålitlig rese i det blåran
diga mittförsvaret med sin förmåga att vinna 
nickduellerna och sin höga lägstanivå. Tack vare sin 
längd och sin sisu är han även ett offensivt triumfkort 
vid fasta situationer.

DJURGÅRD

Född: 16 augusti 1976
Längd/vikt: 198 cm/95 kg

Petter Gustafsson
Försvarare

Oskar Wahlström
Målvakt

Pa Dembo Touray
Målvakt

Philip Hellquist
Mittfältare

Patrik Haginge
Försvarare

Född: 2 april 1985
Längd/vikt: 183 cm/74 kg

Tony Kuivasto
Försvarare

Född: 31 december 1975
Längd/vikt: 187 cm/83 kg

Född: 12 maj 1991

Född: 31 mars 1980

Född: 1 januari 1985 
Längd/vikt: 179 cm/75 kg 
Moderklubb: IFK Anderstorp



14000
Medlemssiffran talar sitt tydliga språk och 
visar på det enorma engagemang som finns 
i Djurgården Fotboll. Bland ledare, spelare, 
föräldrar och supportrar, som känner som 
vi och brinner för fotboll. För klacksparkar, 
snygga mål, smörpassningar och perfekta 
glidtacklingar. Och för gemenskap, förenings
anda och sann glädje. En glädje som vi vill 
uppmuntra och stödja, genom att erbjuda 
det bästa för föreningen i form av sortiment, 
pris och service. Så att ni kan fortsätta att 
fokusera på det som vi alla älskar - fotbollen!









OFFICIELLA PARTNERS

SAMARBETSPARTNERS



Prinsen är en ledartyp på planen som vågar hålla i 
bollen tack vare sin teknik och goda speluppfattning. 
Nigerianen har gjort 22 A-landskamper och har en 
bronsmedalj från afrikanska mästerskapen 2004. 
Innermittfältaren har erfarenhet från spel i flera 
länder, bland annat Kina, men kom till DIF från 
allsvenska Gais sommaren 2008.

har blivit nummer nio. Nu får vi förhoppningsvis se 
betydligt mer av hans styrka, löpvilja och målfarlighet. 
22-åringen från Söderhamn har redan debuterat i 
A4andslaget, avslutar lika gärna med fötterna som 
med huvudet och utsågs till ’årets nykomling” vid 
Fotbollsgalan 2007.

BP-förvärvet passar väldigt bra in i modellen när 
Djurgården återgår till ett snabbt spel efter marken 
efter ett par tjongsäsonger. Youssef är en skicklig 
passningsspelare som är riktigt snabb och kan skjuta 
med båda fötterna. Han är oprövad i Allsvenskan 
inför årets säsong men tröjnumret skvallrar om lag
ledningens stora förhoppningar.

Ålänningen ”Daja” har varit Djurgårdens bästa spe
lare sett till de senaste säsongerna. I år har han dess-

försäsongen. Trots sin storlek är han mycket tuff och 
förlorar sällan närkamper. Lägg till det en mycket hög 
arbetskapacitet, ett bra målsinne och ett ännu bättre 
spelsinne.

”Janne Tauer - Beckenbauer” skanderar Järnkami
nerna och det är lätt att förstå varför den långhårige 
tysken blev en publikfavorit och kultspelare redan 
under sin första träningsmatch med Djurgården. Han 
tvekar aldrig inför en möjlighet att fylla på offensiven 
på vänsterkanten och slår inlägg som ofta är lika 
precisa som underskattade.

Han beskriver sig själv som en spelare för dem som
”hellre ser en brunkarfint med ett efterföljande mot- 
lägg än någon löjlig överstegare”. Tyvärr har han
varit förföljd av skador, avstängningar och sjukdomar 
under sin tid i blårandigt men när han väl är på planen 
höjer han hela laget med sin inställning.

Född: 24 oktober 1986

Moderklubb: Moheds SK

Född: 26 augusti 1983 
Längd/vikt: 190 cm/86 kg 
Moderklubb: Fortuna Dusseldorf

Född: 16 januari 1974 
Längd/vikt: 179 cm/78 kg 
Moderklubb: IFK Kumla

Född: 5 oktober 1978 
Längd/vikt: 179 cm/79 kg 
Moderklubb: Julius Bergers

Född: 22 april 1983 
Längd/vikt: 178 cm/75 kg 
Moderklubb: IF Finströms

Prince Ikpe Ekong
Försvarare

Daniel Sjölund
Mittfältare

Jan Tauer 
Försvarare

Född: 1 december 1987
Längd/vikt: 176 cm/72 kg
Moderklubb: Bromstens IK

Johan Oremo
Mittfältare

Mattias Jonson
Anfallare

Christer Youssef
Anfallare





Djurgården Fotboll har de senaste åren fått up
pleva stora förändringar på flera plan. Från att 
ha varit en klubb där övergångssummor beta
lades direkt ur plastpåsar till spelaren ifråga, till 
att vara en hyfsat väloljad företagsverksamhet.

Också förutsättningarna för att nå ut med in
formation och hur man kommunicerar med 
sina medlemmar och gäster på Stockholms Sta
dion har radikalt förändrats. På 80- och 90-talet 
fick man tillskansa sig kunskap om skeenden i 
DIF genom att förlita sig på sportsektionerna 
i tidningen och två min på Sportspegeln på 
matchdag. Idag ser förutsättningarna minst 
sagt annorlunda ut.

handlar inte om efter
strävan av makt, utom i ett

eller mindre pinsamma 
fall, utan en vilja att vara

Sen Internet gjorde intåg i våra liv har hem
sidor och forum varit självklara källor till in
formation rörande vårt lag. Aldrig tidigare har 
det varit lättare att sprida information om vad 
man vet. Och på dessa forum förs idéer, tankeg
ångar och resonemang fram som kan vara allti
från fantastiska och banbrytande till menlösa 
eller rätt urbota dumma. 11433.net är ett av 
dessa forum och det som uppmärksammats 
mest i media. Främst på grund av att det i viss 
kvällstidningsmedia nämndes i samband med 
Lunkangate i höstas som ett slags konspirato
riskt näste fyllt av anti-auktoritära krafter med 
avsikt att söndra och förstöra. Vilket ni får ta 
mitt ord för inte stämmer. Dels på grund av 
dess antal medlemmar (600+) och av dess för
måga att organisera sig i frågor rörande DIF och 
supportrarna runt laget. Forumet rymmer alla 
sorter av supportrar från ungdomar till de lite 
mer distingerade herrarna i 50-års åldern. 114

Innehållet och åsikterna är krönikörens egna och 
inte Djurgården Fotbolls

33 har under åren det existerat använts av DIF 
som en slags informell marknadsundersökning
splats. Man har medvetet testat av idéer som 
kan komma att lanseras, på forumdeltagarna. 
Man har rekryterat folk till fokusgrupper och 
till grupper rörande bland annat arenafrågan 
och medlemsaktiviteter/rekrytering. Allt väl 
så långt. Men det finns även risker med forum 
som 114 33. Ett forum av den här sorten där 
man måste uppge en person som kan rekom
mendera dig som medlem likt ett slags DIF’s 
“Skull & Bones” medför också en viss likriktning 
i dess åsikter. Man presenterar egna teorier som 
i många fall har noll kontakt med verkligheten 
och man vrider på fakta för att det ska passa 
sina egna åsikter. De trenderna tycker jag exis
terar på 114 33. Det handlar inte om eftersträ
van av makt, utom i ett fåtal rätt genomskinliga 
och mer eller mindre pinsamma fall, pinsamma 
fall, utan av en vilja att vara medverkande i sin 
förening. För jag kan lova att det finns ett brin
nande engagemang på forum som 114 33.

Och med tanke på det senaste årsmötet då 
det röstades fram en delvis ny valberedning 
efter diskussioner inom just 11433 så känns 
det viktigt att påpeka för alla de tusentals som 
inte skriver där eller tar del av informationen 
och åsikterna som sprids att ert engagemang 
krävs i ännu större utsträckning i dessa tider av 
sekundsnabb nyhetsspridning. På DIF’s årsmöte 
i år var det 250+ personer, av dessa var cirka 50 
personer jag kände igen som vänner från 114 
33, en stor del procentuellt. DIF hade under 
2007 någonstans runt 13 000 medlemmar.

Engagemang är något vi ständigt kräver av 
spelarna i vårt lag och om någon inte ser ut att 
lägga manken till och gör det där lilla extra så 
klagar vi gärna på det och undrar vad som är fel. 
När lade du manken till senast och tog del av 
de häpnadsväckande ärliga och förvånansvärt 
informativa medlemskvällarna i Klocktornet? 
När lade du själv manken till senast och deltog 
i ett årsmöte?

■ DANIEL JOHANSSON

11433.net
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FOTBOLLSSURR
”Jag och många med mig vill bara ha jävligt roligt igen med 
Djurgårdsfamiljen, och det ska vi se till att ha. Oavsett resultat 
så ska vi stödja laget i 90 minuter och ha kul tillsammans, det 
är det viktigaste.”

Supportern Ludvig Frishammar på jarnkaminerna.se

”Förra fotbollssäsongen var svart. DIF:s sämsta säsong sedan 
1999 och vad som faktiskt var än värre, det var att det var en 
säsong fylld med interna stridigheter inom Djurgårdsfamiljen 
då kaoset med DIF säkerhet efter vårderbyt mot Solna aik fick 
ödesdigra följder för fortsatt supporterengagemang. Nu glöm
mer vi 2008!”

Uttalande från Järnkaminernas styrelse på jarnkaminerna.se

”Åter till 4-3-3, det är positivt. Åter till en spelande fotboll, det 
är positivt. Men det kan bli jobbigt att spela en så pass modig 
fotboll om inte självförtroendet är på topp. Jag tror inte att 
det blir någon höjdarsäsong men jag skulle bli glad om det blir 
det.”

Jens Fjellström om DIF inför säsongen till svenska fans.com

”Du kan alltså redan nu köpa biljett till nästa tävlingsmatch 
i ishockey mellan AIK och Djurgården. Det kanske blir först i 
Elitserien eller Allsvenskan hösten 2009, Kvalserien 2010 eller 
i Elitserien någon gång framöver.”

Biljettförsäljning med framförhållning på aik.se.

”Jag vill ha två ferrari, en elefant och en 
cykel. DÅ har vi en deal!”

Agbar ”Abbe” Barsom om en eventuell för
längning av kontraktet med Fredrikstad.

”Det var massor av elektrisk förvän
tan och rastlös oro som blandades i 
hörnet Valhallavägen/Lidingövägen 
strax före sju. Ett par timmar senare 
hade alla insett att det inte blir en sä
song för svaga själar, men kanske rätt 
kul ändå ”

DN:s Johan Esk efter premiärmatchen 
mot Örebro.

”Handsregeln gör mig väldigt förbryl
lad. Det finns alltså på allvar något 
som heter ”avsiktlig hands”. Det har 
jag svårt att förstå. Säg den försvarare 
som avsiktligt boxar till bollen med 
handen (förutom i extrema fall när nå
gon agerar målvakt på linjen).”

Expressens Johan Orrenius förundras 
över regelboken.

”Det ser ut som att Zoran och Damträ
naren redan ingjutit en del självförtro
ende i truppen. Stor skillnad mot det 
stukade gäng som avslutade 2008.”

Robert Laul, Sportbladet, kan i alla 
fall förnamnet på en av Djurgårdens 
tränare.

”En snabbtitt på Djurgårdens ”nya” 
spelare ger vid handen att Kebba 
Ceesay har en säker plats i mittförsva
ret.”

Lars Grimlund, DN, är övertygad.

”Utan publiken hade vi inte klarat av att 
vinna premiärmatchen mot Stadion. Det var 
en positiv stämning hela tiden trots fjolår
ets säsong och att vi heller inte spelat bra på 
försäsongen. Man ska komma ihåg att vi inte 
har en enda spelare där självförtroendet är 
på topp och då är en sådan inramning väldigt 
betydelsefull.”

Zoran Lukic i DIF-TV efter matchen mot 
Örebro.

”Det är en underbar känsla. Fantastisk med 
all publik och stödet, man bars fram av det.”
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Andree Jeglertz till Svenska Fans om sin de
but på Stadion.
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BLÅRANDEN STÄLLER
9 FRÅGOR TILL
DJURGÅRDSSUPPORTERN
KRISTIAN HEBEL

Kristian Hebel
Ålder:
27 år
Bor:
Södermalm

Ekonom
Plats på Stadion:
Klacken

Hej Kristian, hur är läget?
Det är bra tack. Laddar upp in
för en djurgårdskryddad påskle
dighet.

Efterlängtat och nervöst säger 
jag, vad säger du om premiären? 
Spontant så känns det jävligt 
skönt att ha fått det överstökat. 3 
poäng är alltid 3 poäng, oavsett 
om det var rättvist. Vi har en hel 
säsong på oss att kriga till oss mer 
rättvisa och stiliga 3-poängare.

Hur skönt var 1-0?
Det kändes mest som en lättnad. 
Nu är det igång och så skönt det 
är!

Du är en aktiv och viktig del av 
stämningen i medlemstältet, 
berätta om hur du ser på din 
roll?
Jag spelar skivor tillsammans 
med två andra djurgårdare. Tidi
gare år har jag spelat ensam, men 
nu är vi som sagt tre stycken som 
delar på äran. Vi försöker anpassa 
musik till de flesta lägren inom 

djurgårdsfamiljen, vilket jag tyck
er att vi lyckas bra med. Det kän
ns alltid lika bra när gamla rävar 
kommer fram och berömmer oss 
för att vi spelar t ex The Jam sam
tidigt som vi bjuder dem på nya 
bangers (hitlåtar, reds anm.).

Vad är 11433 och vad betyder 
det för dig?
Som sifferkombination är det 
postnumret till Stockholms Stadi
on och som företeelse är det hem
sida som blev ett forum som blev 
något ännu större. Man får inte ta 
det på för stort allvar, det gör inte 
vi som står bakom det. Samtidigt 
är det ett oslagbart nätverk när 
det gäller snabba pengainsamlin
gar, arrangerade av bortaresor, 
kontaktförmedlingar, pubsam
lingar, urspårade diskussioner, 
gerillaaktioner...jag skulle kunna 
fortsätta hur länge som helst.

Förväntningar på det sports
liga 2009?
Jag har försökt att inte sätta upp 
några höga förväntningar, det är 

bättre att bli positivt överraskad 
än besviken. Man måste utgå från 
att även detta är ett mellanår och 
någonstans känns den insikten ro
givande och stimulerande.

Förväntningar på Djurgårds
familjen 2009?
Jag hoppas att motgångarna från 

förra året har svetsat oss samman 
mer än någonsin. Senast vi var på 
dekis så lyckades vi i alla fall bli 
bättre i just det avseendet.

Vad är viktigt för dig som 
djurgårdare på Stadion?
Att alla djurgårdare, oavsett vem 
man är, ska känna lika stor glädje i 
att vara där samt det motsatta för 
motståndarsupportrarna. Det ska 
vara ett helvete för de att komma 
hit.

Vad tycker vi om gnaget?
ILLA!

■ Martin Lundgren

ÖSTRA STATION

SPECIALPRISER FÖRE OCH EFTER MATCH!
Som sann djurgårdare träffas man på Östra!

Ibland för att fira ibland för att trösta.
Vällagad husmanskost, lunch, middag, á la carte, smörgåsar mm.

Kaffe, öl och vin. Fullständiga rättigheter.
Välkomna önskar Berit.

DJURGÅRDSPUB MED UTESERVERING
Öppet alla dagar, tel 08-612 00 14

Tunnelbana Tekniska Högskolan, nära till Stadion





Philip Hellquist
Han har ännu inte gått ut gymnasiet men 
lyfter ändå saftig lön på att spela boll.
Nykontrakterade a-lagsspelaren och egna 
produkten Philip Hellqvist, 17, lever dröm
men.
- Det är det här man har kämpat för. Ända 
sedan jag var liten har jag sneglat på a-laget 
och tänkt: ”Där ska jag spela en dag”. Det kän
ns stort. Mäktigt, säger han till Blåranden.

Det är dagen efter premiärvinsten mot Örebro 
SK. Solen skiner. Muntra miner i djurgårdslägret. 
Jag når en nyduschad Philip Hellqvist strax efter 
tisdagens förmiddagsträning ute på Kaknäs. Han 
ger sina intryck av årets första match - sedd från 
läktaren.
- Jag tyckte det såg ganska bra ut för att vara en 
premiär. Vi hade matchen rätt igenom, säger han 
och tillägger att han - givetvis - hade velat spela.
- Men jag har tålamod. Det är bara fortsätta jobba.

När chansen kommer ska jag ta den. För 
någon vecka sedan blev han tvåmålsskytt i 
genrepet mot Helsingborg. Formen är det inget 
fel på. Philip ser positivt på förväntningarna inför 
årets säsong och vågar till och med tala högt om att 
nå en plats i startelvan.
- Det känns väldigt bra. Framförallt de senaste två 
veckorna har det fungerat på träningar och match
er. Jag har utvecklats en hel del sen året innan. 
Numera kan jag hantera att göra saker i tempo. 
Jag närmar mig startelvan mer och mer och är på 

väldigt god väg. Det går snabbt i fotboll.

Många talar om att det är i år du ska slå igenom på 
allvar. Känner du någon press från din omgivning? 
- Nej, det gör jag inte. Jag fokuserar på mitt.

Hur skulle en drömsäsong se ut för din egen del? 
- Jag fortsätter träna hårt och sedan kommer jag in 
i Djurgårdens startelva och gör ett bra jobb. Och så 
håller jag platsen. Det är det stora målet.

1 vintras skrev du på ett a-lagskontrakt med 
Djurgården och blev därmed fotbollsproffs. 
Hur känns det att tjäna pengar på din hobby? 
- Det är inget jag tänker på. Jag kämpar lika myck
et oavsett hur mycket jag tjänar. Men visst känns 
det fantastiskt att få en bra lön. Det har alltid varit 
drömmen att kunna leva på fotbollen.

Och hur ser en vanlig dag ut som proffs i 
Djurgården?
- Jag vaknar och sedan har vi oftast träning 10:30. 
Efter det käkar vi och har kanske någon sponsor
aktivitet. Sedan åker jag till skolan några timmar.

Hur går skolarbetet?
- Bra. Jag har inga underkända ämnen.

Vad säger du kort om DIF årgång 2009? Hur 
bra är vi egentligen?
- Vi är väldigt bra. Jag har inte koll på de andra 
lagen men jag känner att vi har en stark lagmoral. 
Vi jobbar tillsammans. Vi är mycket hungrigare i år 
än förra året och vill verkligen visa att vi är ett bra 
lag. Jag tror på den här gruppen till 100 procent.







I år gör Gefle IF sin femte raka säsong i Allsvenskan. 
Allt sedan föreningen tog klivet upp har laget 
tippats bland nedflyttnings-kandidaterna men har 
i slutändan lyckats hålla sig kvar med ganska god 
marginal. I år är inget undantag. De flesta så kallade 
experter verkar vara överens om att Gefle år 2009 
kommer att få slåss i botten av tabellen. Men ska 
man döma av premiärens 1-1 på hemmaplan mot 
de regerande mästarna Kalmar finns kvaliteten i 
truppen att som vanligt lugga belackarna.

Allt är alltså precis som vanligt när det gäller 
gästrikelaget. Pelle Olsson bygger 
vidare på sitt klassiska 4-4-2 
där lagets fina organisation på 
banan är det som kanske är mest 
utmärkande för Gefles sätt att 
spela fotboll. Och framförallt är 
de jobbiga att tas med hemma på 
Strömvallen där självförtroendet 
är större och offensivlustan 
mer påtaglig. Den vanliga mål
skytten är Hasse Berggren som har en viktig 
roll i Gefles anfallsspel, både som bollmottagare 
och målskytt. Han kompletteras av det kvicka 
yrvädret Amadou Jawo som löper på allt som Hasse 
Berggren lämnar efter sig. Och mellan stolparna 
står en av Allsvenskans stabilaste målvakter, 
Mattias Hugosson, som även i år kommer att bli en 
nyckelspelare i Gefles kamp i tabellen.

En sak är sig dock inte lik när det gäller Gefle. 
De klassiska ljusblå matchtröjorna har dumpats 

DJURGÅRDEN 
HÄR HAFT

GANSKA LÄTT 
FÖR GEFLE

till förmån för vita. Det har ryktats om att det 
berodde på att ledande befattningshavare i klubben 
tyckte att reklamen syntes för dåligt på de ljusblåa 
tröjorna och att en vit bakgrund skulle ge en bättre 
kontrast - ett rykte som har förnekats å det grövsta. 
Sanningen är att klubben ville profilera varumärket 
på ett tydligare sätt då fotbollen i Gefle IF numera 
är en fristående förening och det gör man tydligen 
genom att byta färg på tröjorna. Det finns också 
en historisk koppling. Gefle spelade faktiskt fram 
till och med 1930-talet i vita tröjor innan man 

bytte till ljusblått. Hur som 
helst blir det lite konstigt 
att Gefle med det inofficiella 
smeknamnet Himmelsblå och 
en supporterförening med 
namnet Skyblues inte kommer 
att spela i ljusblått.

Hemma på Stadion har 
Djurgården en förkrossande 
statistik mot dagens gäster.

På fyra spelade matcher har det blivit fyra DIF- 
segrar. Borta har det gått nästan lika bra med tre 
vinster och endast en förlust. Djurgården har med 
andra ord haft ganska lätt för Gefle de senaste åren. 
Återstår att se om denna fina statistik står sig även 
efter dagens match.

■ JENS BERGSTEN

28



SÅ GICK DET
Tidigare möte
Djurgården - Gefle IF: 2 - 1 
Datum: 21/6 1998
Arena: Stockholms Stadion 
Publik: 807

En junikväll 1998 möttes DIF och 
Gefle på Stadion i division 1 norra. 
Matchen koms ihåg mest för att 
”alla var där”, åtminstone om man 
frågar de flesta Djurgårdare. Det i 
sig är lite underligt då endast 807 
tappra hade bemödat att ta sig till 
Stadion två dagar efter midsom
marafton. Matchen i sig går inte 
till historien som den bästa som 
spelats även om båda DIF-målen 
var riktiga läckerbitar, särskilt 
1-0 som en oattackerad Daniel 
Nannskog skruvade in i kryset 
efter tio minuter. 20 minuter in i 
första halvleken kvitterade Gefle

Gefle IF - Djurgården: 1-2 (1-2) 
Datum: 2008-04-09
Sammanhang: Allsvenskan 
Arena: Strömvallen
Publik: 4328
Domare: Åke Andreasson

Mål
1-0 (12) Johan Oremo
1-1 (24) Sebastian Rajalakso 
1-2 (30) Jones Kusi Asare

Startelva
Enrico Cardoso Nazaré 
Mikael Dahlberg 
Lance Davids
Markus Johannesson 
Per Johansson 
Mattias Jonson
Andrej Komac 
Toni Kuivasto 
Jones Kusi Asare 
Sebastian Rajalakso 
Pa Dembo Touray

Byten
< Pa Dembo Touray
> Oskar Wahlström (54)
< Mattias Jonson
> Sölvi Ottesen (68)
< Sebastian Rajalakso
> Stefan Batan (79)

Gula Gefle IF: 2

sedan DIF-försvaret misslyckats 
med att rensa bort bollen. Blårän
derna behöll spelövertaget i den 
andra halvleken och 2-1 kom ef
terlängtat och välförtjänt. Lucas 
Nilsson slog ett bra inlägg som 
Dahlström mötte klockrent med 
pannan. Tre poäng bärgade i en 
serie som till slut kom att vinnas 
av DIF som avancerade till All
svenskan medan Gefle fick kvala 
sig kvar i serien.

Djurgården då:
Lindblad - J Persson, P Langemar, 
P Cisternas, S Alvén - L Nilsson, 
M Borgqvist, F Persson, D Marti
nez - D Nannskog, F Dahlström 
< L Nilsson ut
> S Touma (75)
< Nannskog
> C Gröning (85)

■ JENS BERGSTEN

Djurgården - Gefle IF 2-0 (0-0)
Datum: 2008-08-17
Sammanhang: Allsvenskan
Arena: Stockholms Stadion
Publik: 6712
Domare: Sven-Martin Åkesson

Mål
1-0 (51) Jones Kusi Asare 
2-0 (56) Enrico Cardoso Nazaré

Startelva
Enrico Cardoso Nazaré
Mikael Dahlberg
Lance Davids
Patrik Haginge
Markus Johannesson
Andrej Komac
Toni Kuivasto
Jones Kusi Asare
Johan Oremo
Jan Tauer
Pa Dembo Touray

Byten
< Johan Oremo
> Sebastian Rajalakso (67)
< Enrico Cardoso Nazaré
> Prince Ikpe Ekong (76)
< Andrej Komac
> Kristoffer Näfver (85)

P 96:1
Dagens bollkallar är P96:l 
och dagens matchknattar är 
pojkar och flickor 99. Följ våra 
ungdomslag på difungdom.se 
och se dem på Hjorthagens IP 
och Östermalms IP.

MICHAEL LERJÉUS
Matcher: 2
Varningar hemmalag: 3
Varningar bortalag: 5
Varningar snitt: 4
Utvisningar: 0
Mål: 1
Målsnitt: 0,5
Straffar: 0

DAGENS MOTSTÅNDARE

GEFLE, bortastatistik
Vinster: 1
Förluster: 0
Oavgjorda: 0
Gjorda mål: 2
Insläppta mål: 1
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PER OLSSON

Du har varit länge i Gefle IF både som spelare 
och tränare kan du beskriva din tid i förenin
gen kort?
- Det finns nog några som varit med längre. Eft
ersom jag har varit med till och från sen 1981 så 
har jag varit med om olika faser i Gefle IE Efter 
den allsvenska satsningen på 80-talet blev det tufft 
för föreningen. 90-talet var som att börja om från 
början och den sista tio års perioden är den bästa i 
föreningens historia. Nu jobbar vi målmedvetet för 
att hålla en bra allsvensk standard och i år har vi ett 
lag som har kapacitet att komma topp tio.

Tillsammans med Urban Hammar delar du 
tränaruppdraget?
- Ja, vi har ett delat ansvar över hela linjen och 
sedan får framtiden utvisa vad som händer. Vi är 
båda öppna för förändringar som till exempel olika 
ansvarsområden, men i dagsläget är det ett delat 
ledarskap.

Har ni någon kontakt med andra idrotter för 
att finna inspiration till träningsupplägget 
för försäsongen?
- Nej det har vi inte. Vi är ett bra team kring lag
et och vi har alla olika idéer och infallsvinklar om 
hur vi ska träna för att vara så bra förberedda som 
möjligt.

Två bortamatcher i Stockholm på fem dagar 
och ni varvar matchspel på konstgräs och van
ligt gräs, hur känns det?
- Det är ju en stor nackdel i början av säsongen eft
ersom vi ännu inte har några gräsplaner att spela 
på eftersom det ligger en del snö kvar i Gefle. Men 
det är inget vi funderar på utan båda lagen har sam
ma förutsättningar när det väl är avspark eftersom 
vi spelar på samma underlag. Två matcher i Stock
holm under kort tid är bara inspirerande.

Vem i Gefle ska publiken på Stadion hålla ett 
extra öga på?
- Yannick Bapupa och Amadou Jawo som har lite 
djurgårdsanknytning och jag tycker även publiken 
ska hålla ett öga på Jonas Lanttö och Hasse Berg
gren är självklart viktig för oss.

Hur länga ska Hasse Berggren orka leverera 
allsvenska mål?
- Efter en del skadeproblem i Elfsborg och Häcken 
är han nu skadefri och förutsättningarna att spela 
fotboll länge i Allsvenskan är ju annorlunda nu när 
spelarna är proffs och kan träna och förbereda sig 
bättre än för 10-20 år sedan. Är man 36 år kan man 
alltså ha många år kvar på fotbollsplanen.

■ TOMAS AF GEIJERSTAM



DAGENS MOTSTÅNDARE

36-åringe veteranen Hasse Berggren nätade 
11 gånger under förra säsongen, och av den 
anledningen oraoade hans målfacit på noll 
under försäsongen. Han gav dock svar på tal 
genom att rädda en poäng till Gefle i premi
ärmatchen mot regerande mästarna Kalmar. 
1-1 målet, som var hans 76:e mål på 201 All
svenska matcher gör honom till meste mål
skytt av alla aktiva allsvenska spelare denna 
säsong. Hans rutin och målfarlighet är mycket 
viktig för Gävlelaget som ser ut att bli svåra att 
möta för alla lag i årets Allsvenskan.

När Djurgården köpte Johan Oremo 2008 star
tade jakten efter en spelare som kunde fylla 
luckan efter honom. Resultatet blev den då 23- 
årige Vallentunaspelaren Amadou Jawo som 
hade blivit utsedd till division 2 norra Svea
lands bästa mittfältare 2007. Förra säsongen 
gjorde han 5 mål på 28 matcher i Gefletröjan, 
klart godkänt för en Allsvensk debutant. Det 
riktiga genombrottet har dock låtit vänta på sig. 
Inför säsongen 2009 värvades hans äldre bror 
Omar från Väsby United som kommer förstärka 
Gefles backlinje.

Yannick Ngabu Bapupa är förmodligen den 
spelare som vi Djurgårdare är mest bekanta 
med. Han har bland annat två SM-guld och 
två Cup-guld med Djurgården på meritlistan. 
Han kom till Gävlelaget från Åtvidabergs FF 
inför säsongen 2006 och har sedan dess gjort 
nio Allsvenska mål från sin givna position 
på centrala mittfältet i Gefles 4-4-2 system. 
Yannick är en snabb och teknisk spelare 
vilket gör det möjligt för honom att ta plats 
både som yttermittfältare och även forward om 
det behövs.

Förmodligen den Geflespelare som har flest 
internationella meriter. Han har gjort 15 A- 
landskamper för Ghana och var lagkapten i 
OS 2004. Yussif lämnade israeliska Hapoel 
Nazareth i maj 2007 för Allsvenskan som en 
del av Gefles satsning för att utmana de stora 
lagen om SM-titeln. Vid sidan av fotbollen har 
Chibsah en universitetsutbildning i ekonomi 
och driver en kycklingfarm i Ghana, vilket led
de till att han utsågs till årets lantbrukare 2005. 
Han har även provspelat för Djurgården under 
en match på lägret i Sydafrika år 2006.

■ Hamid Shokatyan

31



DJURGARDEN FOTBOLL

JONATHAN BROBERG

erfarne Putte Eklöf leder laget.
Djurgårdsandan rör sig också 

framåt. Drive-In-Fotbollen drar 
fler deltagare än någonsin och 
det börjar bli läge att finna fler 
tider för att behålla kvaliteten på 
passen. När det gäller sommar
kollot på Rådmansö, är det nu 
klart att veckorna 31 och 32 blir 
årets kolloveckor. Mer om kollot 
och hur du ansöker till det finns 
på www.dif.se/sommarkollo.

Norrköping kommer att stå på 
andra sidan. I Djurgårdens 22-
mannatrupp finns just nu 10 
spelare som spelat i diverse ungdoms- 
landslag, en imponerande siffra 
som skvallrar om kvalité.

Även laget i pojkallsvenskan 
(PSM) gör säsongsdebut 18 april 
då laget möter Spårvägen på 
bortaplan. PSM har många nya 
spelare i truppen men även en ny 
tränare vid namn Olle Jeansson 
som tillsammans med den mer

Efter en mycket skön premiär
seger mot Örebro andas fotbollen 
arbetsro och framtidstro. När 
Daniel Sjölund lyfte in den där 
iskalla, men rätt taffliga chippen 
kan det också ha varit en hint för 
hur säsongen 2009 artar sig. Den 
som lever rar se.

A-laget började således på 
bästa sätt. I skrivande stund, 
exakt sjutton timmar sedan Dajas 
straffchipp letade sig i nät, har 
Djurgården ännu inte spelat mot 
IFK Göteborg borta.

Men det är fler delar på fram
marsch. Vi kommer allt närmre 
avspark för vära ungdomslag. Den 
18 april klockan 13.00 är ett av 
de mest intressanta klockslagen 
för ungdomsfotbollen. Då är det 
avspark för Djurgårdens Tipselit
lag i Multihallen på Bosön. IFK

Björn Ejmert, Sven-Erik Mellkvist, Anders Olsson, Roody Persson, 
Göran Ek, Per Molin, Björn Kläth, Pierre Bengtsson, Göran Erik Kjellgren, 
Mårten Gustawsson, Anders Anderby, Björn Haglund, Magdalena Slättner, 

Peter Andrén, Richard Wirén, Nicklas Oscarsson, Fredric Almström, Per Aalto, 
Carl Bäckström, Thomas Erlandsson, Mikael Blom, Christopher Delaval, 

Jimmy Drufva, Robert Blomster, Mikael Ström, Oscar Lindell, Erik Källström, 
Johan Löfveberg, Thomas Isaksson, Sandra Lindholm, Malin Sandhaag, 
Josefin Bratt, Michaela Thun, Alexandra Wahlhed, Anton Sandström, 

Joel Petersson Ivre, Jenny Petersson Ivre, Gustaf Stalebrant, Martin Rydberg, 
Andreas Koskinen, Joel Österback, Henrik Lindvall, Sebastian Persson,

Kristoffer af Jochnick, Karl Larsson, Nils Larsson, Adam Jansson.

Vi har nu blivit varma i kläder
na och nyhetsflödet på vår nya 
hemsida har mångdubblats jäm
fört med tidigare. En av många 
nyheter är sektionen DIF-surr 

där vi har info från många fler 
grenar inom Djurgårdsfamiljen 
än tidigare. Är du involverad i 
en DIF-förening och vill synas 
på hemsidan? Mejla oss på red@ 
jarnkaminerna.se!

Tåg även till Malmö!
Järnkaminerna fortsätter resa 
på landets järnvägar och sönda
gen den 10 maj möter vi Malmö 
FF. Vi har åter abonnerat ett tåg 
som lämnar Stockholms central 
07:10, matchen börjar 14:30. 
Hemma i Stockholm igen 22:57.

Även ni som är under 18 kan 
åka med tåget i en familjevagn. 
Resan kostar 700 kr och du kan 
skriva upp dig i vårt souvenir
stånd, i Klocktornsbutiken eller 
betala direkt med kort via vår 
hemsida.

Bli medlem i Järnkaminerna!
Som medlem i Järnkaminerna 
stödjer du vårt arbete för en 
positiv läktarkultur. Du kan bli 
medlem i vårt souvenirstånd här 
på Stadion eller via vår hemsida, 
jarnkaminerna.se.
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22 är ett nummer som förpliktar i Djurgårdssam
manhang och den slovenske landslagsmannen blev 
mycket riktigt vald till årets spelare förra året. När 
han var nio år lade han undan sitt bordtennisracket 
och bestämde sig för att utvecklas till en mittfältsdy
namo. Andrej hoppas på bättre flyt med både avslut 
och domslut i år.

Lagkapten ”Mackan” Johannesson har spelat A-lags
fotboll sedan har varit 13 år. Hans spelstil är allt 
annat än tillbakalutad men tack vare sin stora erfaren
het ligger han oftast på rätt sida av gränsen för det 
tillåtna. Det finns ingen som ser så förbaskad ut efter 
en förlust och det säger mycket om hans inställning.

Underskattade Dahlberg är riktigt tung att möta men 
har mer boll i sig än de flesta i hans storlek. I vintras 
debuterade han i A-landslaget mot USA och blev
omgående målskytt. Värvades som toppforward men

tare och mittback. Han är dessutom en skicklig target

Ett vänsterfotat framtidslöfte, Milic är lika gammal 
som sitt nummer, skrev på ett fyraårskontrakt med 
Djurgården i mars sedan han tränat med klubben i

Kroatien där han spelade både anfallare och ytter- 
mittfältare. Tekniken är lysande men inom fysiken 
finns utrymme för fö

Martin kom från ESK i fjol och fick en riktigt bra start 
på säsongen som balansspelare på mittfältet. Tyvärr 
kom det första året i DIF att till stor del förstöras av 
efterhängsna skador. Han har en mycket fin boll
känsla och är en av lagets allra bästa passningsspe
lare som väger lätt men inte kliver undan.

Kebba var tänkt som Matias Conchas ersättare på 
högerbacken men har två skadefyllda och mindre 
lyckade säsonger bakom sig. Han är mycket snabb, 
stark en mot en och bra på huvudet men han behöver 
tuffa till sig och förbättra positionsspelet. Han har 
fått tränarnas förtroende som mittback vilket för
hoppningsvis får honom att växa som spelare.

Mikael Dahlberg
Anfallare

Hrvoje Milic
Anfallare

Född: 6 mars 1985 
Längd/vikt: 192 cm/88 kg 
Moderklubb: Mariehem SK 
Säsonger i DIF: 2007

Andrej Komac
Mittfältare

Född: 9 maj 1982 
Längd/vikt: 177 cm/75 kg
Moderklubb: Enköpings SK

Född: 29 maj 1975 
Längd/vikt: 185 cm/85 kg 
Moderklubb: Rölanda IF
Säsonger i DIF: 2004-

Född: 4 december 1979 
Längd/vikt: 176 cm/73 kg 
Moderklubb: Olimpija Ljubljana

Markus Johannesson
Försvarare

Född: 10 maj 1989 
Längd/vikt: 183 cm/74 kg 
Moderklubb: Osijek

Martin Andersson
Mittfältare

Kebba Ceesay
Försvarare

Född: 14 november 1987
Längd/vikt: 187 cm/73 kg 
Moderklubb: IK Brage
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Peter Magnusson
Försvarare

24 Sebastian Rajalakso
Anfallare 25

Född: 16 juli 1984 
Längd/vikt: 191 cm/83 kg 
Moderklubb: Vasalund

Född: 23 september 1988
Längd/vikt: 186 cm/81 kg
Moderklubb: Fanna BK

Det här är en mycket följsam och rörlig mittback som 
värvades från Vasalund under fjolåret och var en av 
de lätträknade ljuspunkterna under hösten då han 
överraskade många med att ta en plats i startelvan. 
Han vill bli explosivare på planen och har som mål att 
vinna något med Djurgården i år.

Yttermittfältaren fick en sagolik start på sin första 
allsvenska säsong med mål i de fem första matcherna 
förra året. Resten av 2008 var inte lika roligt men 
DIF-tränarna vet vad han kan. Han är stark, snabb 
och målfarlig och har kommit igen och visat att han 
har ett starkt psyke.

Boyd Mwila Född: 28 juli 1984 Moderklubb: Chiparamba Great Eagles
Anfallare Längd/vikt: 174 cm/72 kg Säsonger i DIF: 2009-

Snabbe anfallare Boyd Mwila har skrivit på för Djurgården och kontraktet sträcker sig över 
2012. Djurgården hoppas Boyds spetskompetens, snabba och fina teknik samt styrkan i 
en-mot-en-spelet kan förstärka högerkanten. På 62 allsvenska matcher med Örgryte har 
han gjort 14 mål, vi hoppas att det blir fler med Djurgården.

Zoran Lukic
Tränare

Andrée Jeglertz
Tränare

Två SM-guld, ett silver, ett 
cupguld och en serieseger i 
Superettan är hans fina facit 
från sina fem år som DIF-
tränare 1999-2004. Nu är han tillbaka i sitt hjärtas 
klubb och djurgårdspubliken kan därmed åter se fram 
emot passningar efter marken och en offensiv fotboll. 
Lukic ansvarar främst för anfallsspelet och den funk
tionella tekniken.

Jeglertz har tränat Umeås 
damlag sedan 2004, vunnit 
damallsvenskan fyra gånger, 
UEFA Womans Cup en gång 
och utsetts till årets tränare på damsidan de senaste 
fyra åren. I Djurgården delar han tränaransvaret med 
Zoran Lukic och ansvarar främst för försvarsspelet 
och spelsystemet/organisationen på 
planen.

Kjell Frisk
Målvakt stränare

Kjell Lundkvist
Materialförvaltare

2007 var tre av de fyra 
nominerade spelarna till 
”årets målvakt” tränade av Kjell 
Frisk. När inte ”Frisken” drillar 
målvakterna håller han ordning på träningsanlägg
ningen ute på Kaknäs med ett ständigt leende på 
läpparna.

Spelare och tränare kommer 
och går men materialförval
taren består. Djurgårdarnas 
djurgårdare, ”Kjelle Lunkan”, 
65, viker aldrig ner sig och gör sin 26:e säsong i 
blårandigt.
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MATTIAS JONSON, 35, SOM SLÄPAR PÅ EN EFTERHÄNGSEN FOTSKADA 
SEN I HÖSTAS, MEN SOM SAKTA MEN SÄKERT ARBETAR SIG TILLBAKA.

Olika falla ödets lotter. Två 
anfallare som rusar in i 
medelåldern, utan att ha 

flyttats bakåt i planen.

1. Du är ju inte längre helt ung, 
hur känner du av det?

- Ja, framför allt nu, med ska
dan. Men också de senaste åren, 
med kraven på längre tid för åter
hämtning och vikten av att ta 
hand om sin kropp. Spelet sliter 
mer på mig än på en Rajalakso om 
man säger så. Det beror förståss 
också på vilken spelstil och posi
tion man har.

2. Vilka är dina knep för att hål
la ångan uppe?

- Vet inte om jag har några 
knep, har aldrig haft problem. 
Allt handlar om motivation. Igår 
tränade jag för fullt och kände 
hur fantastiskt roligt det är. Så 
huvudet är på, det gäller bara att 
få med kroppen!

3. Vad väntar du dig av säsong
en? För laget? För egen del?

- Var laget står vet vi inte rik
tigt än. Många ser oss långt ner i 
tabellen. Vi har inga direkta pla
ceringsmål, men ser också att ing
et lag är omöjligt och att Allsvens
kan är lika öppen som förra året. 
Mitt eget mål var aldrig att starta 
i premiären, bara att så snart som 
möjligt bli frisk och klar! Det kan 
annars hända att man hamnar 
lite utanför gruppen i vissa sam
manhang. Men jag känner mig i 
högsta grad delaktig!

4. Vad är det viktigaste du vill 
säga till de unga som står i bör
jan av sin Allsvenska karriär?

- Vi har ju några som står och 
bankar och några som redan varit 

med ett år. Jag skulle vilja att de 
vågar ta för sig - och samtidigt ge 
dem rådet att lyssna på de med er
farenhet, på Zoran och Andrée.

5. Ser du fram emot att pensio
nera dig från toppfotbollen - och 
hur vill du bli ihågkommen?

- Jag ser verkligen inte fram 
emot att sluta! Men det är klart 
att tankarna finns där, däremot 
ingen oro. Jag vill bara fatta be
slutet själv! Som sagt, huvudet är 
på - det gäller att få med kroppen. 
Det har aldrig varit relevant för 
mig hur jag blir ihågkommen. Jag 
är ju ingen glamourspelare, ingen 
stjärna, så jag vill bara vara nöjd 
och stolt över vad jag åstadkom
mit!

■ EVA AF GEIJERSTAM



Hasse Berggren & Mattias 
Jonson: den ene premiär
skytt, den andra med en 

efterhängsen fotskada.

HASSE BERGGREN, 36, SOM FÖRRA ÅRET ÅTERVÄNDE TILL GEFLE 
OCH GIVETVIS GJORDE KVITTERINGSMÅLET I MATCHEN MOT KALMAR.

1. Du är ju inte längre helt ung, 
hur känner du av det?

- Dagen efter match! Åter
hämtningen går långsammare. 
Det tar mycket längre tid att bli 
fräsch igen. Träningen har blivit 
viktigare.

2. Vilka är dina knep för att hål
la ångan uppe?

- Att ha roligt! Skratta myck
et. Sova mycket. Äta rätt. Pizza? 
Ja visst, men vid rätt tillfälle. Och 
hålla sig ung med de yngre.

3. Vad väntar du dig av säsong
en? För laget? För egen del?

- Vi är ju omåttligt neder
lags-tippade. Men vi tänker ta ett 
steg framåt. Topp 10 vore inte så 
dumt, och inte heller oväntat. Vi 

har en bra känsla i gruppen - och 
jag är inte ett dugg orolig. Att inte 
oroa sig hör väl också till åldern! 
För egen del ska jag göra mitt för 
gruppen och kunna peta in några 
bollar. Alla kan faktiskt slå alla i 
år, precis som förra året.

4. Vad är det viktigaste du vill 
säga till de unga som står i bör
jan av sin Allsvenska karriär?

- Att det kommer gå upp och 
ner, att det inte bara flyter på och 
att man inte jämt kan spela un
derbart och fantastiskt. Att man 
måste jobba hårt, vara ödmjuk 
och aldrig hänga med huvudet. 
Det är oftast ett betydligt större 
problem än att man är för kaxig! 
Men det är också min roll att ryta 
till om det behövs.

5. Ser du fram emot att pensio
nera dig från toppfotbollen - och 
hur vill du bli ihågkommen?

- Om några år så...! Nu för 
tiden får man ju ettårskontrakt 
(skratt). Jag vill bli ihågkommen 
som juste, ärlig och rak i spelet. 
En sportslig kille helt enkelt! Jag 
är snickare i botten, men det var 
så länge sen, så jag inte är säker på 
vad jag fortfarande kan. Men just 
nu lever jag ett privilegierat lyxliv 
och kan vara med mina tre barn. 
Visst kommer jag sakna fotbollen, 
men också minnas det positiva. 
Resten ordnar sig!

■ EVA AF GEIJERSTAM
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DJURGÅRDEN

15. Pa Dembo Touray 1. Mattias Hugosson

30. Oskar Wahlström 22. Emil Hedvall

35. Tommi Vaiho 2. Olof Mård

2. Philip Hellquist 3. Daniel Theorin

4. Patrik Haginge 5. Omar Jawo

5. Petter Gustafsson 7. Ryan Raybould

6. Toni Kuivasto 8. Johannes Ericsson

7. Prince Ikpe Ekong 9. Jonathan Hellström

8. Jan Tauer 10. Yannick Bapupa

9. Johan Oremo 11. Hjalmar Öhagen

10. Christer Youssef 12. Daniel Bernhardsson

11. Daniel Sjölund 13. Hasse Berggren

12. Mattias Jonson 14. Bernhard Nyström

14. Kebba Ceesay 15. Amadou Jawo

16. Markus Johannesson 16. Alexander Gerndt

17. Boyd Mwila 17. Jonas Lantto

18. Mikael Dahlberg 18. Andreas Dahlén

19. Hrvoje Milic 19. Marcus Hansson

20. Martin Andersson 20. Daniel Westlin

22. Andrej Komac 21. Tomas Fernandez

24. Peter Magnusson 23. Jonathan Berg

25. Sebastian Rajalakso 24. Yussif Chibsah

28. Trimi Makolli

29. Aki Riihilahti
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